
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo  45. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27.6.2018 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

zo  45. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 27.6.2018  

v Nesvadoch. 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12  poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta úradu, Ing. 

Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  RNDr. Simona Litauská-vedúca odd., Bryndzová Eva-vedúca 

odd., Ondrej Šuba-vedúci odd., Ďurika Tibor – náčelník OP, Ing. Gabriel Hengerics, vedúci ŠaTS, Ing. 

Kelemen Zoltán, konateľ VPS s.r.o. a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 45. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému a doplnenému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Ing. Miškovič – požiadal poslancov, aby žiadosť ŠŠK CVČ Nesvady-Imeľ zaradili do programu jednania. 

P. starosta – pokiaľ poslanci budú súhlasiť so zaradením, doporučil bod doplniť do bodu rôzne ako bod i). 

Zároveň dal hlasovať o tom, či poslanci súhlasia so zaradením žiadosti ŠŠK-CVČ Nesvady-Imeľ do 

programu jednania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom programe jednania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Marianna Kesziová, Zoltán Molnár, Mgr. Andráš Kelemen. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ing. Zoltán Takács, Róbert Dobosi. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Návrh plánu práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2018 

3. Ústna informácia o stave organizačného zabezpečenia Nesvadských dní 2018 

4. Rôzne: 

    a) Ďurika Andrej – žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti z majetku obce 

    b) Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b.j., Športová č. 4 

    c) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 3/2018 o určení názvov nových ulíc v obci  

        Nesvady 

    d) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 4/2018 o sociálnych službách a úhradách za  

         sociálnu službu 

    e) Návrh sociálnej komisie na riešenie poskytovania opatrovateľskej služby v rámci obce Nesvady 

    f) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 5/2018 o sociálnej ochrane detí a sociálnej  

         kuratele 

    g) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 5/2018 

    h) Rozpočtové opatrenie obce Nesvady č. 6/2018 

  ch) MŠ Sládkovičova – návrh na prijatie preklenovacieho úveru 

    i)  Futbalový klub ŠK Nesvady – žiadosť o zvýšenie schválenej dotácie z rozpočtu obce Nesvady 

         na rok 2018 na zabezpečenie športovej činnosti klubu 

    j)  ŠŠK CVČ Nesvady-Imeľ – žiadosť o navýšenie finančnej dotácie na zabezpečenie spolupráce  

         v r. 2018 

5. Rozprava a interpelácia poslancov 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

 



J e d n a n i e : 

Poslanci ku každému bodu jednania obdržali materiál  písomne aj elektronicky. 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

Predkladá: Ing. Ján Luca, prednosta obecného úradu 

 - priložená k originálu zápisnice 

P. prednosta predniesol správu o kontrole plnenia úloh a uznesení ako aj správu o činnosti obecnej 

polície od posledného zasadnutia OZ. 

P. starosta – k výberu konateľa – komisia doporučila postup taký, že na budúci utorok o 17.00 sa 

uskutoční verejné vypočutie potencionálnych konateľov za prítomnosti všetkých poslancov. 

Vymenovanie konateľa na návrh starostu obce je podmienené schválením obecným zastupiteľstvom. 

Ing. Takács – sa pýtal na stav riešenia interpelácie ohľadom rozbitého chodníka okolo katolíckeho 

kostola.  

Ing. Luca – bolo prejednané na pracovnej porade. 

P. starosta – je to v riešení. P. riaditeľ VPS riešenie dostal za úlohu. 

Ing. Miškovič – v rámci obchôdzkovej činnosti cez víkend  častejšie robiť kontroly v parku – OP 

a štátna polícia – mládež sa baví do rána. 

Iné otázky a návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

2. Návrh plánu práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2018 

- priložený k originálu zápisnice 

Predkladá: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

P. starosta – termín 22.8 zmeniť na 23.8.2018, vzhľadom na hektické obdobie aj v lete každý mesiac 

je navrhnuté zasadnutie obecného zastupiteľstva. Posledné dve zasadnutia sa termíny upravia podľa 

termínu volieb, ktorý doteraz nie je známy. 

Ing. Takács – navrhol, aby augustové zasadnutie bolo skôr a v júli nie je potrebné zasadnutie. 

                       Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2018 je možné preložiť na august. 

P. starosta – v tom prípade konateľ Thermal Nesvady s.r.o. by bol menovaný až v auguste. 

P. starosta dal hlasovať o vynechaní júlového zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: 2 za, proti 0, ostatní sa zdržali. Návrh Ing. Takácsa neprešiel a zostáva v platnosti 

pôvodný návrh. 

Haris. Z. – navrhol v auguste zasadnutie preložiť na 30.8.2018. 

Poslanci opravili termín augustového zasadnutia na 30.8.2018. 

Hlasovanie o upravenom pláne práce OZ na 2. polrok: Ing. Takács sa zdržal hlasovania, ostatní 

hlasovali za. 

 

3. Ústna informácia o stave organizačného zabezpečenia Nesvadských dní 2018 

Predniesla: p. Patakyová 

K piatkovému dňu – k programu dodala, že bude ešte Black Side koncert, v sobotu starí páni budú 

hrať s Komárnom, z Maďarska sa mužstvá nezúčastnia. 

P. starosta – o ocenených sa bude rozhodovať v mesiaci júl. 

Iné pripomienky neboli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

4. Rôzne: 

 

a) Ďurika Andrej – žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti z majetku obce 

- priložená k originálu zápisnice 

P. starosta – poslanci by mali podpísať vyhlásenie, že budú zachovávať mlčanlivosť a mali by mať 

sprístupnené informácie s osobnými údajmi. Treba to doriešiť. 

P. prednosta – pripraví sa.  



P. starosta – ide o predbežný súhlas. Nabieha obec na vybavenie elektronického podania. Výsledkom 

je 2-3-násobné použitie papiera, nedoriešená je otázka konverzie dokumentu. 

 

Poslanci nemali k predbežnému súhlasu pripomienky. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

b) Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b. j., Športová č. 4, Nesvady 

- priložené k originálu zápisnice 

P. starosta – všetci nájomníci podali žiadosť o predĺženie a všetci spĺňajú podmienky. 

Mgr. Tóthová – sociálna komisia odporúča predĺženie schváliť bez výhrad  

Becse O. – p. Galo prečo nie je prihlásený k trvalému pobytu v obci. 

P. starosta – on  má byt pridelený z titulu zamestnania. 

Ďalšie pripomienky a otázky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

    c) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 3/2018 o určení názvov nových ulíc v obci  

        Nesvady 

        - priložený k originálu zápisnice 

        P. starosta – na zasadnutí komisie vznikli návrhy, aby aj ulica kde je Ferplast a v priemyselnej zóne by 

mali byť pomenované ulice, čo by ale firmám robilo problémy. Prosil, aby sa tieto zachovali tak ako  sú. 

Mgr. Kelemen – Levanduľová maďarsky opraviť na Levendula. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje názvy ulíc schváliť z dôvodu možnosti prideľovania čísiel aj 

z dôvodu ľahšej orientácie. Príloha č. 2 str. 6 – Topoľová – opraviť. 

Ing. Takács – občania v minulosti pripravovali petíciu za premenovanie ulice, ale ju nepodali. 

                       Navrhol  porozmýšľať o zmene názvu ulíc aj po maďarských známych ľuďoch. 

P. starosta – v budúcnosti ak bude takéto podanie, OZ by nemalo rozhodovať bez názoru tam bývajúcich 

občanov. Škoda, že v 90-tych rokoch keď boli ulice premenované, takéto podanie nebolo. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za.                          

 

    d) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 4/2018 o sociálnych službách a úhradách za  

         sociálnu službu 

- priložené k originálu zápisnice 

P. starosta – vzišla potreba niektoré veci vo VZN upraviť v zmysle novely zákona o soc. službách. Sú 

navrhnuté nové podmienky na poskytovanie sociálnych služieb. 

Mgr. Tóthová – soc. komisia prejednala návrh, neodporučila predložený návrh schváliť. Ide o veľké 

zvýšenie poplatkov. Navrhla počkať 1-2 mesiace ako sa veci vyvinú. 50% zvýšenie poplatkov by sa veľmi 

dotklo opatrovaného.  

P. starosta – problémom však je, že obec má financie len na 2 mesiace. Keď sa minú opatrovaní zostanú  

bez opatrovateľov.  Čo je v tom zlé, že aj opatrovaný má prispieť k poskytovaniu soc. služieb. 

V prvom rade sa obec musí postarať o odkázaných občanov. Príjmovou časťou rozpočtu obce sa nikto 

nestará, ale výdavkovou ano. Veľa opatrovaných by nepotrebovali 8 hodín opatrovania, ale keďže je 

zadarmo, prečo by si nežiadal. Čo je v tom zlé, že aj rodinní príslušníci by sa mali postarať o svojich 

príbuzných. 

Mgr. Tóthová – komisia neodporúča vo VZN časť o poplatku opatrovaných schváliť, doporučuje prijať 

kompromis. 

Ing. Luca – sa opýtal čo potom sociálna komisia navrhuje. 

P. starosta – i keď bude schválená nová výzva, bude to výzva za iných podmienok a možno bude možno 

nebude. Preto by bol rád, keby VZN bolo schválené. Keď na to opatrovaný nemá, podľa zákona by mali 

prispieť na poskytovanie tejto služby deti opatrovaného. 

Mgr. Tóthová – podľa týchto podmienok uvedených v návrhu VZN by určite ani jeden opatrovateľ nezostal. 



P. starosta – opatrovaní od svojich detí nepýtajú ale od obce ano. Prečo nemôže prispieť aj ten ktorý je  

                    opatrovaný. Zásadne nie je proti zmene, ale potom nech navrhne Mgr. Tóthová zmenu.  

                     Oboznámil poslancov s podmienkami v Nových Zámkoch a väčších mestách.  

                     V Obci Imeľ opatrovaní  s trvalým pobytom platia za sociálne služby 0,90€ / hodina,  

                     a opatrovaní s prechodným pobytom 2,20€/hodina. 

Molnár Z. – súhlasí s kategorizáciou podľa výšky dôchodku. Väčšinou ide o dôchodcov, ktorým potom tieto 

platby sú likvidačné, nezostalo by im na stravu a lieky.  Toto zvýšenie považuje za príliš vysoké. Navrhol % 

upraviť a následne pripraviť občanov na to, že o pol roka resp. o rok by sa zase sumy upravili. 

P. starosta – v % a prepočítané na násobok životného minima. Vždy sa to takto prispôsobuje – valorizuje 

podľa životného minima.  

P. Molnár – navrhol 20, 25 a 30%. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby tiež navrhuje znížiť %. Štát zaručuje, že dôchodcovi musí zostať určitá 

časť dôchodku. Opatrovaný si môže nárokovať od 2 do 7,5 hod. opatrovanie. Je to jeho právo rozhodnúť, 

koľko hodín si žiada opatrovanie. 

Mgr. Lešš – je potrebné určiť pravidlá. Problém je v tom, že občania nie sú dostatočne informovaní 

o možnostiach na úseku poskytovania sociálnych služieb. Navrhol vypracovať obcou manuál o všetkých 

možnostiach získania soc. služieb. 

P. starosta – žiadal upraviť nesprávny termín účinnosti vo VZN. 

                     Celá diskusia bola o článku VII. bod 3. V bode by sa nahradili čísla %. Dal by o tom predbežne 

hlasovať. Násobky  by zostali. Zákon môže určiť poplatky za tieto služby do výšky oprávnených nákladov, 

teda až do 100%. 

Ing. Takács – toto hlasovanie súvisí s nasledujúcim bodom jednania. Potom stráca prejednanie ďalšieho 

bodu zmysel. 

P. starosta –ak niekto predkladá návrh na navýšenie výdavkov v rozpočte, slušné by bolo aspoň povedať, 

odkiaľ zobrať peniaze na tieto služby. Doporučil schváliť VZN a potom žiadosť Mgr. Tóthovej bude 

vydostená. 

Mgr. Sárai – je tu návrh na zmiernenie %. V januári žiadal predložiť vyhodnotenie. 

P. starosta – trvá na schválení VZN .  Potom financie budú na opatrovateľskú službu. 

Čiastočné  hlasovanie o upravenom čl. VII (upravených %) bod 3.: 

Hlasovanie: 8 za, proti Mgr. Tóthová M., Dobosi R., zdržal sa Ing. Takács a Haris Z. 

P. starosta konštatoval, že úprava čl. VII bodu 3 bola poslancami schválená. 

Potom pán starosta dal hlasovať o upravenom VZN. 

Hlasovanie o VZN: za 8, proti Mgr. Tóthová M., Dobosi R. a Ing. Takács, hlasovania sa zdržal Haris Z. 

P. starosta konštatoval, že VZN bolo 3/5 väčšinou prítomných poslancov schválené. 

 

    e) Návrh sociálnej komisie na riešenie poskytovania opatrovateľskej služby v rámci obce Nesvady 

P. starosta – VZN je schválené, sumy sa prepočítajú v zmysle VZN a upraví sa rozpočet a preto doporučil 

tento návrh brať na vedomie. 

Do nasledujúceho OZ bude potrebné predložiť RO na zabezpečenie poskytovania sociálnych služieb. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

    f) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 5/2018 o sociálnej ochrane detí a sociálnej  

         kuratele 

- priložené k originálu zápisnice 

P. starosta – na základe novely zákona VZN sa dá do súladu so zákonom.  

Mgr. Lešš – v minulosti koľko takýchto príspevkov bolo vyplatených obcou. 

P. starosta – vtedy bola povinnosť obce prispievať. Zatiaľ obec nemala takýto prípad. 

Iné otázky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

Po dvoch hodinách jednania zastupiteľstva p. starosta vyhlásil 15-minutovú prestávku. 



      Po prestávke zastupiteľstvo  pokračovalo v jednaní. 

 

    g) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 5/2018 

        - priložená k originálu zápisnice 

        Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu  

        jednania 

        Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

    h) Rozpočtové opatrenie obce Nesvady č. 6/2018 

         - priložené k originálu zápisnice 

Ing. Takács – ešte k predošlému bodu - načo bolo potrebné kupovať dve osvetľovacie telesá na námestie za 

5 tis. €. Osobne si myslí, že neboli potrebné. 

P. starosta – bolo potrebné z dôvodu bezpečnosti a  dostatočného osvetlenia námestia za účelom 

monitoringu. 

K RO poslanci nemali iné pripomienky, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

  ch) MŠ Sládkovičova – návrh na prijatie preklenovacieho úveru 

- priložený k originálu zápisnice 

P. starosta – práce intenzívne pokračujú, faktúra bude dodaná po dokončení stavby, predpokladá sa 

v mesiaci október.  Nie je isté, že obci nadriadený orgán do 30 dní preplatí faktúru. Preto je potrebné prijať 

preklenovací úver. 

Otázky ani pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

    i)  Futbalový klub ŠK Nesvady – žiadosť o zvýšenie schválenej dotácie z rozpočtu obce Nesvady 

         na rok 2018 na zabezpečenie športovej činnosti klubu 
         - fotokópia priložená k originálu zápisnice 

         Molnár – komisia športu prejednala žiadosť – pokiaľ obec chce udržať túto úroveň futbalu,    

                         účinkovanie v krajskej súťaži, je potrebné tútu sumu schváliť a navýšiť dotáciu. 

         P. starosta – ide o otázku navyšovania dotácie. Najprv bola reč o 10 tis.€ a žiadosť je podaná na 15 tis. 

€. Aké kroky urobilo klub, aby okrem dotácie obce získal aj inde financie. Navrhol brať na vedomie žiadosť 

a na budúce OZ bude pripravené RO, kde sa povie odkiaľ zoberieme finančné prostriedky. 

OZ však musí vysloviť výšku sumy, aby sa mohlo pripraviť RO. 

P. Molnár – navýšenie je potrebné z dôvodu, že tento rok firma Ferplast neprispela sponzorsky športovým 

klubom, kým  tieto s týmto príspevkom počítali. 

P. starosta – nie je povedané, že nedostanú, pred 10 dňami poslal e-mail majiteľovi Ferplastu, doteraz naň 

nebolo reagované. Preto navrhol schváliť 10 tis. € a keď Ferplast neposkytne sponzorské, je možné 

schválenú sumu upraviť.  

P. Molnár – navrhol hlasovať o 15 tis.€ ako je uvedené v žiadosti a keď neprejde, potom hlasovať o nižšej 

sume. 

Mgr. Lešš – opýtal sa predsedu klubu čo sa stane s futbalom ak dotáciu klub nedostane. 

Ing. Hengerics – v tom prípade je možné zabezpečiť len súťaž žiakov a dorastu. Už má nahlásené mužstvo 

do súťaže a keď toto odvolá, musí zaplatiť pokutu 1 000,-  €. Naďalej zháňajú sponzorov. 

Mgr. Lešš – ako to bude na budúci rok.  

Ing. Hengerics – asi takto isto. 

Mgr. Lešš – či je možné tlačiť na futbalový zväz. 

Ing. Hengerics – klub dostane od futbalového zväzu 4 lopty. Ináč sa to riešiť nedá. 

P. starosta – v klube pôsobia aktívne 4-5 ľudia. Nie je tam človek, ktorý by v prípade potreby prevzal 

funkciu po Ing. Hengericsovi. 

Ing Hengerics – konštatoval, že by rád svoju funkciu predsedu klubu odovzdal niekomu, ale nie je komu. 



P. starosta – inde to funguje – sponzorské 30 tis.€, tak je z čoho platiť futbalistu. U nás je sponzorom hlavne 

obec a firma Ferplast a to ostatné sú len omrvinky. Plat trénera a plat futbalistu nie je verejnoprospešný 

účel. 

Becse O. – je pyšný na to, že v obci je šport na úrovni, je však smutné, že sa treba prosiť sponzorom. 

                  Doporučil pri zložení nového zastupiteľstva zvýšiť dane podnikateľom a potom bude mať obec 

                  na šport. 

P. starosta – k daniam – obec je teraz na 10-násobku v zmysle zákona a keď sa zvýšia dane 

podnikateľom, potom aj občanom musí obec zvýšiť dane. Je to možné na októbrovom zasadnutí OZ. 

Ing. Miškovič – váži si dobrovoľníkov pracujúcich v športových, kultúrnych a obč.združeniach. Je veľmi 

málo mladých ľudí, ktorí by obetovali svoj voľný čas na tieto aktivity. Robí v športe 40 rokov a vie s čím to 

chodí a aký má prístup štát, všetko nechá na obec. A preto prosí poslancov, aby sa futbalistom pomohlo. 

P. starosta – nechápe, ako je možné že ide o 100%-né navýšenie oproti minulému roku. Uvažuje, že ak sa 

schváli navýšenie dotácie o 15 tis.€  - uznesenie nepodpíše a bude ho vetovať. 

P. Molnár – futbalový klub tento problém  pred sebou tlačí už 10 rokov. A problémy sa len navyšujú a nie je 

nikto, kto by túto funkciu zobral kým nebudú na to vytvorené podmienky. Pokiaľ vhodné podmienky 

nebudú vytvorené, futbal nezanikne, len sa bude hrať na nižšej úrovni. Otázkou je, či sa to bude občanom-

fanúšikom futbalu páčiť.  

P. starosta – k 15 tis.€ ešte obec platí všetky náklady energií a údržbu. Obdobné je to aj u hádzanárov. 

Prevádzka športovej haly zadarmo tiež obec niečo stojí. P. starosta dal hlasovať o 15 tis.€:  

9 za,  1 sa zdržal, 1 proti. Výška navýšenia dotácie bola poslancami schválená. 

P. starosta – oznámil, že pravdepodobne bude vetovať uznesenie. Rád by si počkal na odpoveď majiteľa 

firmy Ferplast. Potom dal hlasovať o doplnenom uznesení k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie za doplnené uznesenie: 

9 za, Mgr. Lešš proti, zdržal sa Ing. Takács a Mgr. Sárai . 

 

Dobosi R. – prišiel na zasadnutie s tým, že podporí túto žiadosť, ale nepáčilo sa mu, že poslanci vlastne 

uprednostňujú šport pred starostlivosťou o starých občanov-rodičov, ktorí nás vychovali. 

 

     j)   ŠŠK CVČ – žiadosť o navýšenie finančnej dotácie na zabezpečenie spolupráce v r. 2018 

Ing. Miškovič – klub oslovil všetkých možných sponzorov v obci ale aj SPP, ZSE, 2% z daní.  

                           Pohár trpezlivosti a pokory sa začína napĺňať, hlavne čo sa týka prístupu štátu k športu. 

Ing Takács – finančná komisia nezasadala, preto sa neozval v mene komisie. 15 tis. € pre futbalistov 

neschválil, osobne 10 tis by schválil. Konštaoval, že obecné zastupiteľstvo vlastné princípy nedodržuje. 

Netreba zabudnúť, že majiteľovi Ferplastu p. Vaccarimu bolo udelené čestné občianstvo obce. Najbližšie je 

potrebné dobre si rozmyslieť komu obec udelí čestné občianstvo. 

P. Molnár – nakoľko poslanci obdržali túto žiadosť pred zasadnutím a komisia nemala možnosť prejednať 

túto žiadosť, povie svoj osobný názor. Je ochotný o tejto žiadosti hlasovať, ak dostane relevantne vykázané, 

akou finančnou čiastkou podporuje hádzanú – činnosť klubu obec Imeľ a sponzori z Imeľa.  

Ing. Miškovič – nie je to tajomstvo, tento rok obec Imeľ prispel na činnosť klubu čiastkou 1 700,-€,  

                           sponzori 2000,- , teda spolu cca 3700,-€.  

                           Od založenia klubu Nesvady a Imeľ spolupracovali. Prínosom je, že obe obce vďaka  

                           hádzanej sa zblížili, kým vo futbale vládne rivalita. 

P. starosta -  správne by bolo, keby imelčania boli vďační, že im zadarmo poskytujeme možnosť trénovať 

hádzanú. Bude treba uvažovať aby tento klub reprezentoval len obec Nesvady, ktorá nemalými dotáciami 

podporuje tento šport. 

Mgr. Lešš – stotožnil sa s návrhom p. Molnára, aby sa prejednanie tejto žiadosti posunulo na najbližšie 

zasadnutie OZ. 

P. starosta dal predbežne hlasovať o návrhoch poslancov. 

Mgr. Lešš – odročenie na júl – hlasovanie: 9 za, proti Ing. Miškovič, zdržali sa Mgr. Kelemen a p. Becse.     

P. starosta konštatoval, že poslanci hlasovaním schválili odročenie prejednania žiadosti na zasadnutie 

v mesiaci júl. Potom p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: 11 za, Ing. Miškovič hlasoval proti. 

 



5. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby predniesli svoje 

ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

 

Dobosi R –sa pýtal,  či sa budú meniť okná na zdravotnom stredisku. 

P. starosta – je informovaný, že ano, zatiaľ to však obci potvrdené nebolo. 

P. Patakyová – ambróziu pokosiť na cintoríne, kontajnery na sklo upraviť, lebo doň nie je možné vhodiť 

sklo zo sviečok 

Mgr. Sárai – opýtal sa, či OP má alkoholtester, a či má právo podrobiť mladistvých dychovej skúške. 

P. starosta – preverí sa, opýtal sa p. Ďuriku . 

P. Ďurika, náčelník OP – v parku vykonávajú služby, veľakrát aj keď neslúži zakročuje.  

P. starosta – navrhol zaparkovať služobné auto na Tatranskej ulici počas služby a prejsť do parku pešo.  

Ing. Miškovič – treba požiadať štátnu políciu, aby sa aktívne zapojili do kontrolnej  činnosti v obci, pretože 

2-člennou obecnou políciou sa problémy v obci riešiť nedajú. 

P. starosta – dorieši sa na porade. 

Mgr. Sárai – konštatoval, že počas prázdnin sa verejný poriadok v parku aj v obci bude zhoršovať.  

P. starosta – OP si urobí plán na prázdniny a častejšie pochôdzky v parku. 

P. Dobosi – navrhol do budúcna počítať so zvýšením počtu členov OP na 4 a zo strany obce riešiť letné 

aktivity pre deti a mládež počas prázdnin. 

Mgr. Tóthová – Komárňanská Nová – túlaví psy. 

Iné návrhy neodzneli.  

P. starosta – odznelé dotazy, návrhy a pripomienky sa budú riešiť na pracovnej porade. 

                     

6. Uznesenie 

Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Kesziová - návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

Uznesenie č. 45/2018 

zo 45. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 27. 6. 2018. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a    v e d o m i e    

správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

1. Plán práce Obecného zastupiteľstva Nesvady na II. polrok 2018, 

2. Plán práce hlavnej kontrolórky obce Nesvady na II. polrok 2018. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  
b e r i e    n a v e d o m i e 
ústnu informáciu o stave organizačného zabezpečenia Nesvadských dní 2018. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť Andreja Ďuriku dátum narodenia 02.01.1979, trvale bytom 946 51  Nesvady, Lipová ulica č. 929/9 

o odkúpenie časti obecného pozemku o výmere cca 60 m2   z pozemku parc. č. 1169/153  zastavané plochy 

a nádvoria  o výmere 5707 m2, nachádzajúceho sa v k. ú. Nesvady, na Brezovej ulici. 



Predmetný pozemok je vedený na liste vlastníctva obce Nesvady č. 2462, vo vlastníctve obce Nesvady 

v celosti, ako parcela registra “ C“ evidovaná na katastrálnej mape.  

B/  u d e ľ u j e    predbežný súhlas 

na predaj nehnuteľnosti z majetku obce Nesvady uvedenej v bode A/ tohto uznesenia pre  Andreja Ďuriku,  

rodné priezvisko Ďurika, dátum narodenia 02.01.1979, rodné číslo 790102/7860, trvale bytom  946 51  

Nesvady, Lipová ulica č. 929/9. 

C/  ž i a d a   

starostu obce po obdržaní znaleckého posudku, ktorý vyhotoví obcou poverený znalec, a geometrického 

plánu od žiadateľa na  nehnuteľnosť uvedenú v bode A/ tohto uznesenia, žiadosť opätovne predložiť na 

prejednanie obecnému zastupiteľstvu. 

Všetky náklady spojené s predajom predmetnej nehnuteľnosti, t. j. znalecký posudok, geometrický plán, 

poplatok za vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci.  

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho za hlasovalo  12  

poslancov,  proti bolo 0  poslancov, zdržali sa 0 poslanci,    t. j.  uznesenie  bolo schválené trojpätinovou 

väčšinou  všetkých poslancov. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  
A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

      žiadosti nájomníkov bytov 27 b. j.  o predĺženie nájomných zmlúv na ďalšie tri roky, 

B/  s c h v a ľ u j e    

      predĺženie nájmu a uzatvorenie nových nájomných zmlúv na prenájom obecných bytov v Bytovom  

      nájomnom dome  27 b. j., Športová ul. č. 1529/4, Nesvady, na pozemku parc. č. 3201/310  v    k. ú.  

      Nesvady,  pre nájomníkov:   

      

Číslo bytu Priezvisko a meno Trvalé bydlisko 

1 Velebný Imrich Nesvady, Športová 1529/4-201529/4 

2 Čontoš Ján Nesvady, Športová 1529/4-2 

3 Fábianová Mária Nesvady, Športová 1529/4-3 

4 Adler Gabriel Nesvady, Športová 1529/4 

5 Szűcsová Veronika Nesvady, Konopné pole 11 

6 Záležák Ondrej Nesvady, Športová 1529/4-6 

7 Bombicz Jozef Nesvady, Športová 1529/4-7 

8 Mátyusová Katarína  Nesvady, Športová 1529/4-8 

9 Szviteková Gizela Nesvady, Nitriansky rad 17 

10 Takácsová Matilda Nesvady, Športová 1529/4-10 

11 Tóthová Mária Nesvady, Aňala 1763 

12 Ďuriková Estera Nesvady, Športová 1529/4-12 

13 Hanzelík Anton Ing. Nesvady, Športová 1529/4-13 

14 Tóthová Irena Nesvady, Agátová 4 

15 Nogáčková Zuzana Nesvady, Športová 1529/4-15 

16 Hinorová Renáta Nesvady, Športová 1529/4-16 

17 Bartová Ružena Nesvady, Športová 1529/4-17 

18 Maráz Jozef Nesvady, Športová 1529/4-18 

19 Dobosiová Erika Nesvady, Opletalova 30 

20 Torgyiková Etela Nesvady, Športová 1529/4-20 

21 Csontosová Gizela Nesvady, Petőfiho 31 

22 Balhová Terézia Nesvady, Športová 1529/4-22 

23 Bazsó Ondrej Nesvady, Športová 1529/4-23 

24 Galo Štefan Nitra, Za ferenitkou 137/25 

25 Ivaničová Mária Nesvady, Športová 1529/4-25 

26 Nagyová Veronika Nesvady, Budovateľská 70 

27 Szabó Štefan Nesvady, Kalinčiakova 17 



      za nasledovných podmienok: 

1. výška nájomného – 29,8745 €/m2/rok, 

2. doba nájmu –  od 01.08.2018 do 31.07.2021. 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 3/2018, o určení názvov nových ulíc v obci Nesvady. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s ch v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 4/2018 o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby 

v predloženom znení s účinnosťou  od 15.07.2018. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A) b e r i e  n a  v e d o m i e   poslanecký návrh na dofinancovanie opatrovateľskej služby 

     do konca roka 2018, 

B) ž i a d a   s t a r o s t u   o b c e, aby do nasledujúceho zasadnutia OZ predložil návrh  

     rozpočtového opatrenia na dofinancovanie opatrovateľskej služby. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 5/2018 o sociálnoprávnej ochrane detí a sociálnej kuratele 

v predloženom znení, s platnosťou od 01.08.2018. 

                                                                     X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e  n a  v e d o m i e  
 

informáciu starostu obce o Rozpočtovom opatrení Obce Nesvady č. 5/2018. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   
 

Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 Obce Nesvady na rok 2018 v predloženom znení. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. informatívnu správu starostu obce o podmienkach  realizácie  projektu „Materská škola Nesvady 

súp. č.995 - sanácia, oprava a technická modernizácia budovy materskej školy“  a  návrh  na  prijatie  

preklenovacieho  úveru  poskytnutého  zo strany Slovenskej záručnej a rozvojovej banky, a.s. 

Bratislava na účely zabezpečenia čiastočného financovania predmetného projektu, 

2. stanovisko  hlavnej kontrolórky  obce  o  preverení dodržania podmienok na prijatie návratných  

zdrojov financovania na projekt „Materská škola Nesvady súp. č.995 - sanácia, oprava a technická 

modernizácia budovy materskej školy“,   

B/ s c h v a ľ u j e   

1. prijatie úveru vo výške 511 027,80 Eur poskytnutého zo strany Slovenskej záručnej a rozvojovej  

    banky, a.s. Bratislava so sídlom Štefánikova 27, 814 09 Bratislava, IČO 00 682 420 (ďalej len  

    SRZB, a.s.) za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve na účely zabezpečenia  

    financovania investičného projektu „Materská škola Nesvady súp. č.995 - sanácia, oprava a  

    technická modernizácia budovy materskej školy“  realizovaného v zmysle Zmluvy o poskytnutí  

    nenávratného finančného príspevku, číslo zmluvy KŽP-PO4-SC431-2015-6/111 uzatvorenej dňa  



    24.02.2017 medzi Ministerstvom životného prostredia Slovenskej republiky v zastúpení Slovenskou  

    inovačnou a energetickou agentúrou a Obcou Nesvady,  

2. zabezpečenie úveru: 

    2.1. vystavením a predložením vlastnej blankozmenky Dlžníka s doložkami „bez protestu“            

           a  „na rad“ bez avalu v zmysle Dohody o vyplňovacom práve k blankozmenke, 

    2.2. zriadením záložného práva na pohľadávky u účtu vedeného v SZRB, a. s. (bežný účet zriadený  

           za účelom pripísania nenávratného finančného príspevku), 

3. rozpočtové opatrenie č. 7 Obce Nesvady na rok 2018 v predloženom znení. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A /  b e r i e  n a  v e d o m i e  

žiadosť Šport klubu Nesvady o zvýšenie schválenej dotácie z rozpočtu obce Nesvady  na rok 2018 na 

zabezpečenie športovej činnosti klubu vo výške 15 000,- eur, 

B /  ž i a d a  

starostu obce, aby na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva predložil návrh rozpočtového 

opatrenia za účelom navýšenia dotácie v zmysle VZN č. 3/2008 o poskytovaní dotácií právnickým osobám 

v hodnote 15 000,-€ pre Šport klub Nesvady. 

 

Starosta obce Nesvady v súlade s § 13 odst. 6 zák. č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších noviel   p o z a s t a v u j e  výkon uznesenia č. 45/2018-XIII. zo dňa 27.6.2018 z dôvodu, že 

prijaté uznesenie nie je v súlade s VZN obce Nesvady č. 3/2008 o poskytovaní dotácií právnickým 

osobám a je pre obec zjavne nevýhodné. 

 

V Nesvadoch 4. 7. 2018      JUDr. Jozef Haris 

              starosta obce 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a     v e d o m i e 

    žiadosť ŠŠK CVČ Nesvady – Imeľ  

B/ o d k l a d á   prejednanie žiadosti   ŠŠK CVČ Nesvady – Imeľ o zvýšenie schválenej dotácie    

     z rozpočtu obce na zasadnutie obecného zastupiteľstva v mesiaci júl 2018. 

          

 

7. Záver 

    P. starosta –  poďakoval poslancom a prítomným za účasť a ukončil 45. zasadnutie OZ.  

  

      D.    a.    h.    

 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 

Overovatelia:  

Ing. Zoltán Takács 

Róbert Dobosi 

 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 


